



JACKPOT

RM12,128,127.20 迎蛇年

一名年届50余岁，来自槟城的技工于2013年1月20日通过电脑幸运选字投注“3770和4993”万号码组合，让他击中多多万字积宝首奖，开心抱走RM12,128,127.20巨奖。他坦言，本身只是偶尔投注而已。这一回，他其实是在出席其已故父亲的追悼会过后心生灵感，进而随意投注。他微笑地说，或许这灵感就是其父亲的赐福。

由于他是以系统20玩法来投注，也让他赢得额外36份三奖，即6048令吉奖金。他说，这笔财富来得正是时候，因为他唯一的爱女一直都梦想往海外大学攻读医科，唯在此之前他无法负担这笔昂贵的教育费用。

ENTER THE SERPENT WITH RM12,128,127.20

A technician in his 50s, from Penang won a whopping RM12,128,127.20 when his Lucky Pick numbers “3770 & 4993” were drawn as the winning numbers of Toto 4D Jackpot 1 on 20th January 2013. Admitting that he is just a casual player, the winner recounted that he got the inspiration to bet on the winning draw after attending a memorial service for his late father. He further added that it was a blessing from his late father.

As a result of playing System 20, he got extra prize money totaling RM6,048 from winning 36 sets of the 3rd prize. He said winning the jackpot was just timely as his only daughter had wanted to pursue a degree in medicine overseas which he could ill-afford.

TOTO 多多博彩成绩揭晓
 开彩期: 3824/2013 日期: 20.01.2013

多多4D 奖金保证十足

4D JACKPOT	首奖 (6711)
	二奖 (3770)
	三奖 (4993)

特别奖	安慰奖
5042 8839	1682 9417
7610 2006	8621 0715
7078 2329	4376 6308
3034 3003	4135 2986
0659 2739	2951 8129

4D JACKPOT

积宝一	RM 12,128,127.17
6711 3770	3770 6711
3770 4993	4993 6711
3770 4993	4993 3770
积宝二	RM 124,235.76

中奖组合必须包括任何前三或加上任何一个特别奖。

Ref No: wmp/51/2013

4D JACKPOT
Pick 20 Sys 20

A: 5310 LP	6975 LP	3294 LP
6366 LP	2625 LP	8105 LP
7817 LP	4027 LP	6918 LP
6566 LP	4343 LP	4930 LP
4993 LP	0971 LP	0545 LP
0747 LP	3770 LP	0210 LP
2663 LP	0687 LP	

Total No. of Pairs = 190
 Draw 3824/13 SUN 20-Jan-13
 1852 022017 12:53 20-Jan-13 E94F-A58D Price RM 380.00

020C-00D4-ED58-20C8

4D JACKPOT
TOTO

4D JACKPOT 22-Jan-13
 990001 14:47
 1333
 5502

020C-00D4-ED58-20C8

PAY RM 12,134,175.20

